



阿
嫲

AMAH

by Ho Jiak

CHATSWOOD
EVENT PACKAGE INFO KIT
阿嫲家庭和公司聚餐套餐

CHATSWOOD INTERCHANGE, LEVEL 3 K1 & K2 CHATSWOOD, NSW 2067
WWW.HOJIAK.COM.AU/AMAH

PH. 02 9170 4714
EMAIL: EVENTS@HOJIAK.COM.AU



AMAH BY HO JIAK

PRIVATE EVENTS AT CHATSWOOD INTERCHANGE

Nestled in the vibrant heart of Chatswood, Amah by Ho Jiak offers a contemporary setting at Chatswood Interchange, Level 3, K1 & K2. Our restaurant features 3 exclusive private rooms and 2 semi-private spaces, ideal for a variety of functions - whether you're planning a memorable Family Gathering, a high-profile Corporate Event, or any other special occasion.

Under the expert guidance of Head Chef Hun Loong, former Head Chef of the renowned Mr. Wong, Amah by Ho Jiak brings a refined culinary experience to every event. With a menu crafted from the freshest ingredients and inspired by traditional Malaysian flavours, your guests will be treated to a feast that elevates any celebration.

A minimum spend on food and beverage applies to secure our private spaces, with costs varying depending on the date and time of your booking. To create an event tailored to your needs, our dedicated Events Team is ready to assist you with pricing, availability, and custom event solutions.

Elevate your next event at Amah by Ho Jiak - where unforgettable moments and exceptional dining come together.

Email: events@hojiak.com.au

Phone Number: 02 9170 4714

Location: Level 3 K1 & K2, Chatswood Interchange, NSW 2067



阿嬷马来餐厅

位于Chatswood Interchange中心地带，Amah by Ho Jiak在Chatswood交通枢纽的3楼K1和K2区提供了一个现代的用餐环境。

我们的餐厅设有3个独立包间，2个半开放式用餐区，非常适合各种活动——无论您是在计划一场难忘的家庭聚餐、一场高规格的公司活动，Amah都是一个不错的选择。

在前著名餐厅Mr. Wong的主厨Hun Loong的专业指导下，Amah by Ho Jiak为每场活动带来精致的烹饪体验。我们的菜单以最新鲜的食材精心制作，并受到传统马来西亚风味的启发，让您的客人将享受到丰富的美食。

每个包间都需最低消费，费用会根据您预约的日期和时间而有所不同。为了创建一个满足您需求的活动，我们专业的策划团队随时准备协助您了解价格、可用性以及定制的活动解决方案。

在Amah by Ho Jiak提升您的下一场活动——在这里，难忘的时刻和卓越的餐饮体验融为一体。

任何详情请通过以下方式联系我们：

邮件: events@hojiak.com.au

餐厅联系方式: 02 9170 4714

地址: Level 3 K1 & K2, Chatswood Interchange, NSW 2067





AMAH 1



Amah by Ho Jiak invites you to indulge in the refined elegance of Private Dining Amah 1, an intimate setting designed to bring your closest loved ones together in style and comfort.

Accommodating 10 to 12 guests, this exclusive space is perfect for private celebrations, where cherished moments can be shared in an atmosphere of sophistication and warmth.

With a minimum spend of \$550 from Monday to Thursday and \$700 from Friday to Sunday for a 2-hour experience, Amah 1 offers a tailored dining environment, ensuring every occasion is memorable.

Allow us to elevate your special moments with a dining experience crafted just for you.

Capacity: 10 to 12 guests

Minimum Spend:

- \$550 (Monday to Thursday) for 2 hours
- \$700 (Friday to Sunday) for 2 hours

For groups of 10 or more, a 10% service charge applies.

On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

On Sunday, only a 10% Sunday Surcharge applies

Visit www.hojjak.com.au/amah-terms for more information. T&C Applies.



AMAH 1



Amah by Ho Jiak邀请您沉浸在私人餐厅Amah 1的精致优雅之中，这是一个为亲密的家人和朋友设计的温馨舒适的私密空间。

这个独立包间可容纳10至12位客人，非常适合私人庆生、家庭聚会、小型公司聚。在精致和温馨的氛围中分享珍贵的时刻。

无论您是举办私人聚会还是专业会议，Amah 1都提供了完美的风格与实用性的平衡，配备了电视屏幕，以满足您所有的演示需求。

Amah 1提供2小时的用餐体验，周一至周四最低消费为\$550，周五至周日为\$700，提供量身定制的用餐环境，确保每一次聚会都令人难忘。

让我们为您的特殊时刻提供一个专为您打造的用餐体验。

包间容量: 介于10-12人

最低消费 (2小时) :

- \$550 (周一至四)
- \$700 (周五至日)

10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。

访问 www.hojiak.com.au/amah-terms 获取更多信息。

AMAH 2

Step into the sophisticated ambiance of Private Dining Amah 2 at Amah by Ho Jiak, where elegance meets functionality.

Bathed in natural light and designed with refined touches, this versatile space comfortably accommodates 14 to 16 guests.

Whether you're hosting an intimate gathering or a professional meeting, Amah 2 offers the perfect balance of style and practicality, complete with a TV screen to cater to all your presentation needs.

With a minimum spend of \$600 from Monday to Thursday and \$750 from Friday to Sunday for a 2-hour reservation, Amah 2 ensures your occasion is executed flawlessly, providing a seamless and exclusive dining experience.

Capacity:

- 14 guests - 16 guests

Minimum Spend:

- \$600 (Monday to Thursday) for 2 hours
- \$750 (Friday to Sunday) for 2 hours

For groups of 10 or more, a 10% service charge applies.

On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

On Sunday, only a 10% Sunday Surcharge applies

Visit www.hojiak.com.au/amah-terms for more information. T&C Applies.



AMAH 2

踏入Amah by Ho Jiak的私人餐厅Amah 2，这里将优雅与功能性完美结合。

这个多功能空间沐浴在自然光线中，设计精致，可舒适地容纳14至16位客人。

无论您是举办私人聚会还是专业会议，Amah 2都提供了完美的风格与实用性的平衡，配备了电视屏幕，以满足您所有的演示需求。

Amah 2的最低消费为周一至周四\$600，周五至周日\$750，预订时长为2小时，确保您的活动完美无瑕地执行，提供无缝且专属的用餐体验。

包间容量

- 14-16 人

最低消费(2小时)：

- \$600 (周一至四)
- \$750 (周五至日)

10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。

访问 www.hojiak.com.au/amah-terms 获取更多信息。



AMAH 3

Elevate your next celebration with the stunning ambiance of Private Dining Amah 3 at Amah by Ho Jiak.

This beautifully designed space, offering seating for 14 to 16 guests, provides the perfect backdrop for memorable occasions, from birthday celebrations to intimate gatherings.

Overlooking the city sights, Amah 3 captures a refined yet welcoming atmosphere, ideal for impressing your guests with an unforgettable dining experience.

With a minimum spend of \$550 from Monday to Thursday and \$700 from Friday to Sunday for a 2-hour booking, Amah 3 ensures every detail of your event is executed with style and elegance.

Capacity:

- Minimum of 14 guests with a maximum of 16 guests

Minimum Spend:

- \$550 (Monday to Thursday) for 2 hours
- \$700 (Friday to Sunday) for 2 hours

For groups of 10 or more, a 10% service charge applies.

On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

On Sunday, only a 10% Sunday Surcharge applies

Visit www.hojiak.com.au/amah-terms for more information. T&C Applies.



AMAH 3

在Amah by Ho Jiak的半私人包间Amah 3中，用其令人惊叹的氛围提升您的下一次庆祝活动。

这个设计精美的空间，提供14至16个座位，为各种难忘的场合提供了完美的背景，无论是生日庆祝还是亲密聚会。

Amah 3俯瞰城市景观，营造出精致而热情的氛围，非常适合用难忘的用餐体验给客人留下深刻印象。

Amah 3的最低消费为周一至周四\$550，周五至周日\$700，预订时长为2小时，确保您的活动的每个细节都以风格和优雅执行。

包间容量

- 14-16 人

最低消费(2小时)：

- \$550 (周一至四)
- \$700 (周五至日)

10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。

访问 www.hojiak.com.au/amah-terms 获取更多信息。



AMAH 4

Experience a touch of nostalgia with the versatile charm of Private Dining Amah 4 at Amah by Ho Jiak.

Featuring high ceilings, an open-kitchen concept, and illuminated billboards reminiscent of a vibrant, family-styled restaurant in Malaysia, this spacious venue is the perfect setting for medium-sized corporate functions or extended family gatherings.

With a capacity to host 50 to 60 guests, Amah 4 offers a dynamic and inviting atmosphere, blending tradition with modern elegance, ensuring that your event leaves a lasting impression.

For more information or to discuss your event, please send us an email to explore the possibilities.

Capacity:

- Minimum of 50 guests with a maximum of 60.

Send Email for Enquiry.

For groups of 10 or more, a 10% service charge applies.

On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

On Sunday, only a 10% Sunday Surcharge applies

Visit www.hojiak.com.au/amah-terms for more information. T&C Applies.



AMAH 4

在AMAH 4的私人区域，感受怀旧与多面魅力的融合。

餐厅拥有高挑的天花板、开放式厨房概念，以及令人想起马来西亚充满活力的家庭式餐厅的亮灯广告牌，这个宽敞的空间是举办中型公司活动或大家庭聚会的理想场所。

这区域可容纳50至60位客人，提供充满活力且引人入胜的氛围，将传统与现代优雅完美结合，确保您的活动给人留下深刻印象。如需更多信息或讨论您的活动，请通过电子邮件与我们联系，探索更多可能性。

包间容量

- 50-60 人

如需更多信息或讨论您的活动，请通过电子邮件与我们联系，

10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。访问 www.hojiak.com.au/amah-terms 获取更多信息。



AMAH 5



Tucked away from the bustling main dining hall, Private Dining Amah 5 offers an exclusive sanctuary for those seeking an intimate yet vibrant atmosphere.

Perfectly tailored for those special celebrations that call for privacy and style, this hidden gem radiates an undeniable sense of festivity. Whether you're marking a milestone or simply indulging in the joy of togetherness, Amah 5 sets the stage for creating cherished memories.

With the capacity to accommodate 20 to 40 guests, this enchanting space captures the essence of family-style dining, where you and your loved ones can revel in exquisite Malaysian cuisine reminiscent of dinners at grandma's.

For bespoke event inquiries, please contact us via email to start planning your unforgettable celebration.

Capacity:

- Minimum of 20 guests with a maximum of 40.

Send Email for Enquiry.

For groups of 10 or more, a 10% service charge applies.

On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.

On Sunday, only a 10% Sunday Surcharge applies

Visit www.hojiak.com.au/amah-terms for more information. T&C Applies.



AMAH 5



远离热闹的主餐厅区域，AMAH 5为您提供一个专属的避世之所，适合那些追求私密又充满活力氛围的客人。

这里是为那些需要特别庆祝活动量身定制的，这个隐秘的宝石散发着无可否认的节日气氛。无论您是在庆祝一个重要时刻，还是仅仅享受相聚的快乐，AMAH 5 都是创造珍贵回忆的理想场所。

AMAH 5 可容纳20至40位客人，这个迷人的空间捕捉到了家庭式用餐的精髓，您和您的亲朋好友可以在这里尽情享受令人想起在奶奶家晚餐的精致马来西亚美食。

如需定制活动咨询，请通过电子邮件与我们联系，开始策划您难忘的庆祝活动。

容纳人数：
最少20位客人，最多40位。

发送邮件进行咨询。

10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。访问 www.hojjak.com.au/amah-terms 了解更多信息。





BEVERAGE PACKAGE 畅饮套餐

NON-ALCOHOLIC PACKAGE 无酒精畅饮

2HR \$25PP
3HR \$30PP
4HR \$35PP

MOCKTAILS 无酒精鸡尾酒

Lychee Colada
Calamansi Plum Bitters
Teh Tarik

NON-ALCOHOLIC BEER 无酒精啤酒

0.0% Beer

DELUXE PACKAGE 优选畅饮

2HR \$40PP
3HR \$50PP
4HR \$65PP

BEER 啤酒

Tiger
Amah Pale Ale

WINES 葡萄酒

House Sparkling
House White
House Shiraz

SIGNATURE PACKAGE 招牌畅饮

2HR \$65PP
3HR \$70PP
4HR \$90PP

BEER 啤酒

Tiger
Amah Pale Ale
Young Henry's IPA
Asahi Super Dry
Monteith Apple Cider

WINES 葡萄酒

Signature Prosecco
Signature White
Signature Red

COCKTAILS 鸡尾酒

Margarita
Sangri-Lah

MOCKTAILS 无酒精鸡尾酒

Lychee Colada
Calamansi Plum Bitters

(All beverage packages are inclusive of soft drinks and a selection of teas)
(所有畅饮套餐已包括汽水和茶水的选择)
(For the drinks package, all guests must participate)

CANAPÉ MENU 派对小食



Our canapés menu has been meticulously crafted by our esteemed Head Chef Hun Loong, to bring you a refined selection of Amah by Ho Jiak's most celebrated dishes.

COLD STARTER \$5ea

- Oyster with Soy Dressing 生腌生蚝
- Salmon Sashimi with Soy Dressing 生腌三文鱼

SMALL BITES \$4ea

- Hainan Chicken Sui Mai 海南鸡烧麦
- Chilli Crab Har Gao (S) 辣椒螃蟹虾饺
- Satay Spring Roll 沙爹鸡春卷
- Mini Vegetarian Spring Roll 素春卷
- Prawn Toast with Salted Duck Egg Mayonnaise 美乃滋流沙蝦滑土司
- Fry Prawn Wonton with Mayonnaise 炸美乃滋蝦云吞
- Salt & Pepper Squid

SIGNATURE BITES \$6ea

- Salted Duck Egg Prawn on Skewer 咸蛋黃蝦王串
- Black Pepper Prawn on Skewer (S) 黑椒咖喱蝦王串
- Satay Chicken 沙爹鸡柳烤串
- Chili Crab Har Gow(S) 辣椒螃蟹蝦饺

PREMIUM \$9ea

- Satay Beef 沙爹牛柳烤串

HEARTY BITES \$10ea

- Hainan Chicken Rice 海南鸡饭
- Beef Rib Gua Bao 蜜汁牛肋排刈包

SWEETS \$4ea

- Sago 西米露
- Mini Tart 迷你塔
- Pulut Hitam 椰奶黑糯米
- Mango Cream 芒果奶霜

For only **\$45pp** 只需**每人\$45**:

1 Cold Starters + 3 Small Bites
1 Signature Bites + 1 Hearty Bites +
2 Desserts

Or order a la carte

* Terms & Conditions Apply.
* Please read [THIS PAGE](#) for more information.
* Menu is subject to change without prior notice

P = contains Pork 包含猪肉
S = contains Chilli 包含辣椒

EVENT & FUNCTION MENU 聚餐套餐



\$50PP FEED ME

Flossy Fried Chicken (P) 肉松小贝脆皮鸡
Vegetarian Spring Roll 素春卷
Chilli Crab Har Gao (S) 辣椒螃蟹虾饺
Curry Vegetable Roti (S) 咖喱菜印度煎饼

Hainan Chicken 海南鸡
Belachan Kangkung (S) 马来盞通菜
Amah Fried Rice (S) 阿嬷炒饭

Pulut Hitam 椰奶黑糯米

\$75PP FEED ME

Flossy Fried Chicken (P) 肉松小贝脆皮鸡
Vegetarian Spring Roll 素春卷
Mix & Match Satay 牛和鸡柳沙爹
Chilli Crab Har Gao (S) 辣椒螃蟹虾饺

Char Siu Pork Belly (P) 蜜汁叉烧
Assam Barramundi (S) 亚叁咖喱盲曹
Belachan Kangkung (S) 马来盞通菜
Amah Fried Rice (S) 阿嬷炒饭

Pulut Hitam 椰奶黑糯米

*** P= contain Pork 包含猪肉; S= contain Chilli 包含辣椒**

Terms & Conditions:

1. Minimum of 16 pax is required to order the feed me menu.
2. Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.
3. A 10% service charge applies on total bill for group of 8+.
4. On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.
5. On Sunday, only a 10% Sunday surcharge applies.
6. Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

条款及条件:

1. 需要至少16位才能订购“Feed Me”菜单。
2. 菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。
3. 10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。
4. 请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。

TASTING MENU 招牌套餐



\$88PP AMAH'S TASTING MENU

Hainan Chicken Siu Mai 海南鸡烧卖
Chilli Crab Har Gao (S) 辣椒螃蟹虾饺
Steamed Hokaido Scallop (P) 豆豉粉丝蒸扇贝
Flossy Fried Chicken (P) 肉松小贝脆皮鸡

Black Pepper Prawns (S) 砂拉越黑椒咖喱虾王
Assam Nyonya Barramundi (S) 亚叁咖喱盲曹

Malaysian Curry Chicken (S) 咖喱鸡
Fried Egg Tofu 上汤蟹肉烩蛋豆腐
Belachan Kangkung (S) 马来盏通菜

Dessert on the Day 今日甜点

** P= contain Pork 包含猪肉; S= contain Chilli 包含辣椒*

Terms & Conditions:

1. Minimum of 16 pax is required to order the feed me menu.
2. Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.
3. A 10% service charge applies on total bill for group of 8+.
4. On public holidays, only a 15% public holiday surcharge applies.
5. On Sunday, only a 10% Sunday surcharge applies.
6. Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

条款及条件:

1. 菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。
2. 10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。
3. 请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。

阿嬷马来餐厅

家庭和公司聚餐套餐

欢迎来到Amah by Ho Jiak，

在这里，我们用地道的风味和卓越的服务，给您带来难忘的用餐体验。预订您的聚餐，并享受我们的独家优惠吧！

预约条款及条件

- * 最低人数要求为至少需要16人。
- * 10人或以上，会额外收取10%服务费。若公共假期就餐，只需付15%公共假期服务费。若周天就餐，只需付周天10%服务费。
- * 仅允许自带葡萄酒，并且每瓶葡萄酒将收取\$25的开瓶费。

这些条款和条件确保了预约的顺利进行，并帮助客户了解可能产生的额外费用。在进行预约之前，请确保您已经了解并同意这些条款。如果有任何疑问，建议提前与Ho Jiak餐厅联系以获取更多信息。



Terms & Conditions, Booking and Cancellation Policy

Private Dining

- Please note that a minimum spending is applicable when booking for a private dining room.
- A deposit will be required to secure your private room booking. This deposit can be used as credit on your reservation date. Any amount exceeding the deposit will need to be settled on the day of booking.
- A **minimum notice period of 48 hours** is required to cancel a private room booking. Cancellation request must be submitted in writing via email to **amah@hojiak.com.au** or by phone at **(02) 9170 4714**.
- The deposit will be fully refunded if the cancellation is made at least 24 hours in advance. If the cancellation occurs within 24 hours of your reservation, the deposit will be forfeited.

Event & Function

- We know plans can change, if you wish to cancel or adjust your booking before the notice period, you may do so via the booking link in your confirmation email.
- A **minimum notice period of one (1) week is required** to cancel a booking or to change the number of guests attending. This request must be submitted in writing via email to **amah@hojiak.com.au**
- Online changes are not able to be done within 72 hours prior to the actual day of the event.
- Cancellations, no shows, or changes to the numbers within one (1) week notice period will incur a loss of full deposit made to your nominated credit card. No credits will be given for cancellations, no shows or changes to the numbers within one (1) week notice period.

For a seamless and delightful corporate event experience, choose Ho Jiak. We look forward to hosting you and your team!
Please contact us during trading hours, thank you for your kind understanding.



预约和取消政策

私人聚餐

请注意，预订私人包间的最低消费。需要支付押金。此押金可用作您预约日期的信用额。超过押金的任何金额需要在当天结清。

取消私人包间预预约需要至少24小时的最低通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：amah@hojiak.com.au 或致电 (02) 9170 4714。

如需取消预约，请至少提前24小时通知，押金将全额退还。如果取消发生在预约时间的24小时内，押金将不予退还。

宴会与聚餐

我们知道计划可能会有变，如果您希望在一周前通知期限内取消或调整您的预约，您可以通过确认电子邮件中的预订链接进行操作。要取消预约或更改出席客人的数量，至少需要提前一周的通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：amah@hojiak.com.au

在预约实际日期前一周内，无法在线进行更改。在一周通知期限内取消、未出现或更改人数将导致全额押金损失，并将计入您指定的信用卡。在一周通知期限内取消、未出现或更改人数将不会给予任何信用额度。

如果您对预订有任何疑问，请通过 amah@hojiak.com.au 与我们联系（办公时间：周一至周五，上午9点至下午5点），或致电 (02) 9170 4714。请仅在我们的营业时间内联系我们。我们感谢您的理解与合作。

SEE YOU SOON!
到时见!

CHATSWOOD INTERCHANGE, LEVEL 3 K1 & K2 CHATSWOOD, NSW 2067
WWW.HOJIAK.COM.AU/AMAH/

PH. 02 9170 4714 | EMAIL: EVENTS@HOJIAK.COM.AU